
fllgemene Ledenvergadering
Op 1 5 maart vond in Bodegraven de Algemene Ledenvergadering van de NOVA plaats. Nu is voor de buitenwacht een ver-

gadering niet direct een spannend gebeuren, maar toch zijn enige punten het vermelden waard:

• Het door de secretaris samengestelde jaarverslag werd goedgekeurd. Het jaarverslag is te lezen op de website van de

NOVA: www.novafilmvideo.nl.

• Door Ben Teeninga en Kees Tervoort werd de kascontrole over het boekjaar 2007 uitgevoerd. Zij bevonden bij controle

alles in orde en op hun advies werd door de Federatieraad het Dagelijks bestuur decharge verleend over het boekjaar 2007.

• Ruud van der Horst werd voor een periode van drie jaar herbenoemd als voorzitter van de NOVA. Naast Ruud van der

Horst bestaat het dagelijks bestuur van de NOVA uit Harry Noy (penningmeester) en Leo Baeten (secretaris).

• De NOVA heeft contact met de Stichting Hogenbijl Fonds over het gezamenlijk organiseren van de Nationale NOVA

Manifestatie.
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De NOVA kent diverse commissies die bepaalde operationele taken van het Dagelijks Bestuur overnemen. Zo is er de Jury

Coördinatie Commissie (JCC) die zorgdraagt voor het opleiden, trainen en toetsen van juryleden én jurysecretarissen. Daar-

naast heeft de JCC een belangrijke vinger in de pap in de organisatie van de Nationale NOVA Manifestatie. De JCC is ver-

antwoordelijk voor het Wedstrijdreglement, coördineert de voorjureringen in de Aangesloten Organisaties, organiseert de

jurering vooraf voor de Nationale Wedstrijd én programmeert de Nationale NOVA Manifestatie. Door de veelheid van taken

bestaat de JCC uit vijf leden. Eind 2007 traden twee leden van de JCC terug. De voorzitter Piet van Eerden wilde al zijn be-

stuurlijke verantwoordelijkheden beëindigen en nestor Jan van Weeszenberg ging de last van de jaren voelen. In hun plaats

werden René Roeken en Mat Gerritsen als lid van de JCC benoemd. De taak van Piet van Eerden als JCC-voorzitter werd

overgenomen door Henk van de Meeberg. Jan Schoonen, al sinds jaar en dag secretaris van de JCC, zal de JCC in de Fe-

deratieraadvergadering vertegenwoordigen. Herman Ottink blijft zitten op de plaats waar hij zit en maakt het kwintet vol.


